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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 18.03.25 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 
 
 
 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Lindgaard-Jensen 
       Jørgen K. Hansen  
       Thomas Høgh Hyllested (afbud) 
 
 

Referat 
Plan over arbejdsopgaver  

• Status over vores indbyrdes arbejdsopgaver. Vi gennemgik de aktuelle, 
løbende og afsluttede opgaver.  

 
Generalforsamling fredag den 25. april 2025. 

• Vi har alle skrevet til årsberetningen, og KiKo er i gang med at samle oplæg 
samt udfærdige en dagsorden. Der har i år ikke været nogle indkommende 
forslag. 
 

Beplantning langs Jollen 35.  
• Vedtægterne om pasning og beplantning af de små bede er tilbage fra den tid, 

hvor beboerne nok havde flere kræfter end i dag. Bestyrelsen har derfor 
vedtaget, at Grundejerforeningen overtager ansvaret for de bede, hvor der 
er lav beplantning. 
 
Vi fjerner beplantningen langs muren ved Jollen 35. Fremover vil der blive 
plante lavendler i de små etablerede plantehuller, der hvor planterne eller 
mangel på samme ikke forskønner området. Lavendler er valgt, fordi de er 
nøjsomme, robuste, gode for bier og lette at passe for Lasse og hans folk. De 
steder, hvor der gror planter op af murene, som hovedsagelig er klatrevin, skal 
vi som beboere selv stå for pasningen.  
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Festudvalget. Jubilæumsfest 10. maj.  
• Festudvalget arbejder flittigt. Invitationerne er sendt ud, og vi afventer den 

endelige tilmelding.  Vi håber på at rigtig mange vil deltage både børn, unge, 
gamle og nye beboere.  

 
Bygningsgruppens møde den 3. marts  

• Vore nye bygningsgruppe er aktive. De arbejder ihærdigt med regelsættet for 
vores arkitektur i bebyggelse, og der har samtidig været møde med Helsingør 
Kommune omkring vores skiltning af fartgrænser. Bestyrelsen godkendte 
bygningsgruppens forslag om skilte med 20 km som fartgrænse på området. 

 
Generalforsamling i GF Borupgård. 

• Henrik og Mia deltog i denne generalforsamling, som blandt andet 
omhandlede visionsplan for 2035. Denne kan læses på vores hjemmeside.  

 
De grønne områder.  

• For vores grønne områder har vi vedtaget en ny vedligeholdelsesplan, som 
gælder fra 1. januar 2025 til 31.december 2027.  

 
Manglende udsigt til Øresund. 

• Inspireret af artiklen i Helsingør Dagblad den 10.03.2025, vil Lars endnu 
engang kontakt både NSPV i Helsingør Kommune og Bane Danmark i forhold 
til, at få fældet de træer, der tager vores udsigt.  
Artiklen omhandlede en overstået fældning af træer omkring Ndr. Strandvej i 
Ålsgårde. 

 
Legeplads  

• Renovering af det sidste legeområde mellem Staget og Jollen er nu i gang. 
Gynger og hoppestolper er på plads, så nu mangler vi bare underlaget, det er 
på vej med skib.  

 
Bestyrelsesmiddagen  

• Med en middag den 4. april 2025 takker bestyrelsen af for den nu afsluttede 
periode, hvor vi har været tilfredse med samarbejdet. 

 
Næste møde.  

• Tirsdag den 22. april 2025 - kl. 19.00 i Fælleshuset. 
 
 
 

 
 For referat  
 Kirsten Aunel 


